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دادستان تهران: 

جرایم مرتبط با آب، جرم علیه نظم 
عمومی است

شهروند|  دادستان تهران می گوید كه اهمیت 
موضوع آب ایجاب می كند كه جرایم مرتبط با آن را 
در زمره جرایم علیه نظم و آسایش عمومی بدانیم. 
عباس جعفــری دولت آبادی توجــه قضات به این 
ابهامات و تنقیح قوانین از این منظر را ضروری دانست 
و درباره نوع جرایم مرتبط با آب، از این جهت كه در 
كدام یک از گروه های سه گانه مقرر برای جرایم شامل 
جرایم علیه اشخاص، جرایم علیه اموال و مالکیت و 
جرایم علیه نظم و آســایش عمومی قرار می گیرد، 
گفت: »چرا كه این جرایم با سلامت مردم در ارتباط 
است و دادستان نیز بر اساس وظایف محول در ماده 
۲۲قانون آیین دادرســی كیفری مصــوب ۱۳۹۲، 
مسئولیت حفظ حقوق عامه و تعقیب جرایم ارتکابی 
در این حــوزه را دارد.«دادســتان تهران به موضوع 
امنیتی شــدن آب در بعضی حوزه های كشور هم 
پرداخت و دو نمونه شامل حوادث شرق اصفهان و 
شهرستان جغتای را یادآور شد: »كمبود آب باعث 
درگیری ها و حوادثی در برخی اســتان ها شــد كه 
ازجمله اختلافات دو اســتان اصفهان و چهارمحال 
و بختیاری در رابطه با آب زاینده رود و حادثه شــهر 
استانک جغتای در پی عملیات حفر چاه آب شرب 
در اراضی روستا اســت كه در حادثه اخیرالذكر، به 
منظور حل مشکل آب شرب تعدادی از روستاهای 
پایین دســت، اهالی شهرســتانک در اعتراض به 
عملیات حفر چــاه، متعرض مامــوران انتظامی و 
وسایل نقلیه آنان شدند كه متاسفانه منجر به فوت 
یک نفر نیز شــد.« جعفری دولت آبادی با تأكید بر 
این كه نمی خواهیم بگوییــم آب موضوعی كاملًا 
امنیتی است، اما تأكید داریم كه تهدیداتی در این 
حوزه متوجه ماست، در تأیید امنیتی شدن موضوع 
آب، درباره تهدیدهای داعش به آلوده كردن آب هم 
گفت: »درگیری های محلی به خاطر مســأله آب و 
توطئه دشمنان با استفاده از مسائل آب می تواند آب 
را به یک مســأله امنیتی تبدیل كند و توجه نکردن 
به این مهم، مشــکلات جدی تری را در آینده به بار 
خواهد آورد.« نکته سومی كه دادستان تهران به آن 
پرداخت، اهمیت آلودگی آب بود كه از چند منظر 
شامل هدر رفتن آب، ضربه زدن به سلامت كشور و 
درگیركردن دستگاه های مرتبط با آب است: »پاسخ 
به این پرسش ها كه چه آبی آلوده محسوب می شود 
و تعاریف موجود در قوانین بر چه معیارهایی استوار 
است، در رســیدگی های قضائی از اهمیت بالایی 
برخوردار اســت. قوانین در تعریف آلودگی آب، دو 
معیار »تبدیل نوع مصرف آب« و »قابلیت اضرار به 
جامعه« را به كار گرفته  است؛ ماده ۹ قانون حفاظت 
و بهسازی محیط زیست، آلودگی محیط زیست را 
شــامل پخش یا آمیختن مواد خارجی به آب یا هوا 
یا خاک یا زمین به میزانــی كه كیفیت فیزیکی یا 
شیمیایی یا بیولوژیک آن را به  طوری كه زیان آور به 
حال انسان یا سایر موجودات زنده و یا گیاهان و آثار و 

ابنیه باشد، تغییر دهد. 
ماهیت دیپلماسی آب

دادســتان تهران به موضوع دیپلماسی آب هم 
پرداخت و با اشــاره به ماده ۱ قانون مبارزه با تأمین 
مالی تروریســم مصوب ۱۳۹۵ در تعریف تروریسم 
به »ایراد خسارت شــدید به محیط زیست از قبیل 
مســموم كردن آب ها« تصریح كرده است. او گفت: 
»گاه رودها از دو یا چند كشور می گذرد و لذا بحث 
دیپلماسی آب مطرح می شــود مانند رود فرات كه 
از كوهســتان های شــرق آناتولی در كشور تركیه 
سرچشمه گرفته و به  سوی كشورهای سوریه وعراق 
روان اســت. لذا این منبع آبی با چند كشور مرتبط 
است.  همچنین كشور ایران درخصوص رود هیرمند 
با افغانســتان در ارتباط است و از این جا دیپلماسی 
آب موضوعیت می یابد.« پیشــگیری از وقوع جرم 
نکته دیگری بود كه دادستان تهران به آن پرداخت. 
او پیشگیری در موضوع آب را كم هزینه دانست و در 
بیان ویژگی جمعی بودن پیشگیری از وقوع جرایم 
مربوط به آب گفت: »دستگاه های اجرایی باید تلاش 
كنند تا آبی آلوده نشود. این كه اجازه دهیم آلودگی 
ایجاد شود و بعد پرونده مطرح كنیم و در پی آن به 
اطاله دادرسی معترض شویم، مطلوب نیست؛ چرا 
كه ظرفیت رسیدگی قضائی به لحاظ كمبود قضات و 
ساختمان ها و امکانات محدود است و دستگاه قضائی 
نمی تواند هــر روز بر تعداد قضات و ســاختمان ها 

بیفزاید.« 

شهردار تهران در پاسخ به »شهروند« درباره برج خلافکار دزاشیب، بزرگراه شهید شوشتری و متروی تهران: 

 غیر از بزرگراه شهید شوشتری 
 دیگر در تهران بزرگراه نمی سازیم

محمد باقرزاده، شــهروند| ۹7روز از آغاز 
فعالیت »محمدعلی نجفی« در كسوت شهردار 
تهران می گذرد؛ روزهایی كه سمت وسوی اخبار 
شهری به تغییرات مدیریتی و همچنین بررسی 
میراث ۱۲ســاله محمدباقــر قالیباف اختصاص 
داشــت و كمتر بــه برنامه های مدیــران جدید 
پرداخته شد. شورای پنجم شهر تهران هم اواخر 
شهریور امســال، با رأی به دوفوریت طرح ارایه 
گزارش ۱00روزه، نجفی را ملزم به ارایه كارنامه 
عملکرد قالیباف كرد كه قرار اســت این گزارش 
در روزهای آینده منتشر شود. نزدیک  یک هفته 
پیش از انتشار این گزارش كه قرار است جزییات 
جامعی از میزان دارایی و بدهی های شــهرداری 
تهران منتشــر كند، شــهردار تهران درباره سه 
موضوع پرحاشیه به »شهروند« توضیح داد. او از 
برجی گفت كه در محله دزاشیب تهران ساخته 
شــده و پیش از این گزارش هایی درباره تخلف 
آن منتشــر شــده و همچنین برنامه تیم جدید 
مدیریت شهری برای بزرگراه پرحاشیه »شهید 
شوشــتری«. شــهردار تهران گفت كه بررسی 
تخلف بــرج دزاشــیب را به شــهرداری منطقه 
واگذار كرده و راهکار حل مشــکل چندكیلومتر 
حاشیه ساز بزرگراه شهید شوشــتری را عبور از 
زیرزمین دانســت.  او این را هم گفت كه بزرگراه 
شهید شوشــتری تکمیل خواهد شد و بعد از آن 
شــهرداری تهران، بزرگراه جدیدی در پایتخت 

نخواهد ساخت.
 تخلف دزاشیب آشکار شود

 برخورد می کنیم
۲۴ مرداد امسال و در آخرین روزهای مدیریت 
»محمدباقر قالیباف« بر پایتخت ایران، روزنامه 
شهروند در گزارشــی به تخلف ۱۳ طبقه ای یک 
برج در شــمال تهران و در یــک كوچه ۶متری 
پرداخت كه با وجود تمــام پیگیری ها، مدیریت 
وقت شهرداری حاضر به پاسخگویی در این باره 
نشد. اگرچه در روزهای بعد، عملا تلاش پیمانکار 
برای اضافه كردن چهارطبقــه تازه به این برج به 
در بسته خورد و شــهرداری منطقه مانع از این 
كار شد. ماجرای برج دزاشیب به روزهاي پایاني 
 ســال۹۲ برمی گردد كه كلنگ این پروژه زمین 
خورد. مجوز این ساختمان براي ۱۶طبقه روي 

زمین و ٨طبقه زیر زمین بــود اما مالک ۹طبقه 
به صورت خــلاف روي آن ۱۶طبقه ســاخت، 
ســاختمان به ۲۵طبقــه روي زمین رســید و 
در آخریــن روزهای مرداد هم اســکلت گذاري 
براي ســاخت ۴طبقه دیگر را هم شــروع كرد 
كه با پیگیری رســانه ها و اهالی محل، ســاخت 
این ۴طبقه تعطیل شــد ولی ۹طبقه غیرقانونی 
دیگر همچنان درحال ساخت است. در روزهای 
پس از انتشار گزارش، تعدادی از اعضای شورای 
چهارم تهران، با تذكراتی در صحن شورا خواهان 
پیگیری و مقابلــه با این تخلف شــدند كه این 
تلاش ها هم تاكنون نتیجه  مشــخصی نداشته 
است. با تغییر مدیریت شــهرداری اهالی محل 
باز هم پیگیر این موضوع شــدند كه براســاس 
گفته های شهردار تهران، پیگیری این پرونده به 
شهردار منطقه واگذار شده است. حالا محمدعلی 

نجفی، شهردار تهران درپاسخ 
به این پرسش »شهروند« كه 
آینده این برج و تخلف آن چه 
خواهد شد، می گوید: »درباره 
بــرج دزاشــیب، مــا گفتیم 
كه خــود شــهرداری منطقه 
گــزارش كاملی تهیــه كند و 
اگر قطعیت پیدا كند كه بدون 
جواز اقدامی صــورت گرفته، 
حتما بــا آن برخورد شــود و 
آن طور  برخورد می كنیــم.« 
كه شهردار تهران می گوید؛ در 
روزهای آینده گزارش كاملی 
درباره این برج و نحوه برخورد 

شهرداری با آن منتشر خواهد شد. 
راهکار نجفی برای بخش پرحاشیه 

بزرگراه شوشتری
مدت هاســت كــه تکلیــف بزرگراه شــهید 
شوشــتری و چندكیلومتــر از آن كــه از جنگل 
ســرخه حصار می گذرد، نامشــخص است و در 
دو ســال گذشــته عملا این پروژه به حال خود 
رها شده اســت. پس از تغییر معاونان شهرداری 
تهران و در اواسط مهر امسال، معاون حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری تهران در نخستین نشست 
خبری خــود یکــی از اولویت های تیــم جدید 

شهرداری را تکمیل دو بزرگراه شهید شوشتری 
و شــهید رســتگاری مقدم اعلام كرد. یکی از دو 
بزرگراهی كه به گفته معاون حمل ونقل شهرداری 
تهران، بالاتر از نزدیک به  هزار پروژه نیمه كاره و در 
اولویت اصلی شهرداری تهران قرار گرفته، ساخت 
بزرگراه شــهید شوشتری اســت كه در دو سال 
گذشــته و در دوران مدیریت محمدباقر قالیباف 
در شــهرداری تهران، روند ســاخت آن به دلیل 
مشکلات محیط زیســتی متوقف شده بود. اوایل 
مرداد امسال »علیرضا جاوید«، معاون وقت فنی 
و عمرانی شــهرداری تهران درباره آخرین وضع 
این پروژه گفته بود كه »به دلیل عبور این بزرگراه 
از محــدوده جنگل ســرخه حصار، دغدغه هایی 
درباره حفظ درختان جنگل سرخه حصار مطرح 
اســت و به همین دلیل هم بیش از ۲ سال است 
كه موفق به اخذ مجوز های سازمان محیط زیست 
بــرای تکمیل پروژه شــهید 
شوشــتری نشــده ایم.« بــا 
این  حــال و پــس از تغییرات 
مدیریتی در شهرداری تهران، 
تکمیل ایــن پــروژه یکی از 
اولویت های اصلی قرار گرفته 
است كه با توجه به انتقادهای 
ایــن تیــم از بزرگراه ســازی 
و همچنیــن تأكیــد آنها بر 
دغدغه های زیســت محیطی، 
این اولویت بندی سوال برانگیز 
می شــود. گرایش سیاســی 
مدیــران قبلــی شــهرداری 
تهران با سازمان محیط زیست 
متفاوت بود اما در چند ماه گذشــته رابطه خوبی 
بین شهرداری و سازمان محیط زیست برقرار شده 
كه همین موضوع باعث ایجاد نگرانی برای فعالان 
محیط زیست شده كه نکند این همراهی، منجر 

به آسیب های زیستی محیطی شود. 
شــهردار تهــران چه برنامــه ای بــرای این 
پــروژه دارد و تکلیف پرونده مخالفت ســازمان 
محیط زیســت با تکمیل این بزرگــراه به كجا 
رسیده اســت؟ شــهردار تهران در پاسخ به این 
پرسش »شهروند« هم می گوید: »این بزرگراه، 
مشکل زیســت محیطی دارد و ما امیدواریم به 

توافقی دراین باره برســیم. فکــر می كنم قابل 
طرح و حل باشــد، چون بخشی از این بزرگراه را 
محیط زیست اصرار دارد كه از زیرزمین رد شود 
كه به محیط زیســت بالا لطمه ای وارد نشود.« 
نجفی ادامه می دهد كه شهرداری هم موافق این 
راهکار اســت: »ما هم اجمالا موافق این مسأله و 
برنامه هســتیم و قرار شد در یک كمیته بررسی 

شود و فکر می كنم قابل  بررسی است.«
 مترو همچنان 

در اولویت شهرداری است
خــط 7 عمیق ترین متــرو تهــران به طول 
۲7كیلومتر با ۲۳ ایســتگاه است كه ۲0خرداد 
توسط قالیباف افتتاح شد و ٨ آبان با حکم نجفی 
از دسترس خارج شد؛ مدیران جدید شهرداری 
و بسیاری از كارشناسان شهری افتتاح این خط 
را سیاسی دانستند و از غیرایمن بودن آن سخن 
گفتند. شهردار تهران در روز تعطیلی این خط، 
زمان لازم برای ایمن سازی آن را ۶ماه دانست و 
اظهار امیدواری كرد كه پیش از تعطیلات نوروز 
خط  7 در اختیار مردم قرار گیرد. او پیش از آن و 
در زمان نامزدی اش برای شهرداری تهران، یکی 
از مهمترین برنامه  خــود را توجه به حمل و نقل 
عمومی بیان كرد كه این توجه به بزرگراه  سازی 
از میــان چندصد پروژه ناتمــام، انتقاداتی را به 
همراه داشته اســت. او در پاسخ به این پرسش 
»شــهروند« كه »انتظار می رفــت تیم جدید 
مدیریت شــهری تأكید روی گســترش مترو 
داشته باشد تا ســاخت بزرگراه« هم می گوید: 
»مترو از نظر ما اولویــت دارد. ولی این بخش از 
بزرگراه شهید شوشتری بسیار مهم است، برای 
این كه می تواند رینگ غربــی تهران را به رینگ 
شــرقی وصل كند و این در كنــار مترو، چون 
اولویت دارد، برای ما مهم اســت و در اولویت ها 
قرار گرفته اســت.« نجفی می گوید كه دركنار 
توجه بــه مترو، تکمیل این بزرگراه به واســطه 
اهمیت آن در اولویت اســت امــا از آغازنکردن 
ســاخت بزرگراه جدید هم ســخن می گوید؛ 
موضوعی كه به نظر می آید انتظار شهروندان از 
مدیران شهری تهران باشد و برنامه این مدیران 
پیش از رسیدن به ساختمان خیابان بهشت هم 

بوده  است. 

خبر

  در روزهای آینده گزارش کاملی درباره برج دزاشیب و نحوه برخورد شهرداری با آن منتشر خواهد شد
  اجمالا موافق عبور بزرگراه شهید شوشتری از زیرزمین هستیم

روي خط خبر

معاون نظارت شورای شهر تهران: 

اسامی افرادي كه به آنها ملک 
نجومی واگذار شده را اعلام می كنیم
  اسامی املاک واگذارشده بدون مجوز 

موجود است
ایلنا|  معاون نظارت شــورای شــهر تهران از 
اعلام اسامی افراد و سازمان هایي كه به آنها توسط 
شهرداری تهران ملک واگذار شده خبر داد. افشین 
حبیب زاده با اعلام این خبر گفت: »سازمان املاک 
و مستغلات شهرداری در دوره مدیریت پیشین 
بدون مجوز شــورا املاكی را به افراد و موسسات 
مختلف واگذار كرده است. او درباره روند بررسي 
پرونده واگذاري املاک توضیح داد: »اسامی املاک 
واگذارشده موجود است و به بخشی از این اطلاعات 
در شورا دسترسی داریم. منتظر هستیم اسامی و 
مشخصات افرادی كه این املاک را دریافت كردند، 
به شورا ارسال شود و مهلتی را مشخص كرده ایم 
كه پس از آن كه شــورا این اطلاعــات را دریافت 
كرد، این لیست را در اختیار رسانه ها قرار دهیم.« 
حبیب زاده به مصوبه  شــورای چهارم كه ماهیت 
نظارتی شورا را زیر سوال برد، اشاره كرد: »براساس 
قانون شوراها، وظایف نظارتی شورا بسیار مشخص 
است. ماده 7۱ قانون شوراها، وظایف این شورا را 
مشخص كرده است، این ماده ۳۴ بند دارد و برخی 
به صورت مشــخص به عنوان نظارت اختصاص 
دارد.« این عضو شورای شهر تهران درباره مصوبه 
شورای چهارم درخصوص تفویض اختیار شورا به 
شهرداری در رابطه با تنظیم اساسنامه موسسات 
و شــركت های تابعه گفت: »براســاس بند ۱۵ 
ماده 7۱ قانون »تشــکیلات، وظایف و انتخابات 
شــوراهای اسلامی كشــور« تصویب اساسنامه 
موسسات و شركت های وابســته به شهرداری با 
تأیید و موافقت وزارت كشور به عهده شورای شهر 
است. این یکی از اختیاراتی  است كه در دوره های 
گذشته به شهردار تفویض شــده است و از نظر 
شــورای پنجم نباید صورت می گرفت. براساس 
این مصوبه موسسات و شــركت های وابسته به 
شهرداری خودشان اساسنامه شان را تنظیم كرده 
و به اجرا می گذارند. یکی از مهمترین سازمان هایی 
كه خودش اساسنامه اش را تنظیم كرده، سازمان 
املاک و مستغلات شــهرداری است كه یکی از 
بااهمیت ترین سازمان های وابسته به شهرداری 
اســت و مســئولیت واگذاری املاک شهرداری 
را برعهــده دارد.« به گفته او، ســازمان املاک و 
مستغلات شهرداری بندی را در آیین نامه گنجانده 
است كه به این ســازمان اجازه می دهد املاک را 
بدون مصوبه شورا به افراد واگذار كند: »درصورتی 
كه طبق قانون هر ملکی كه به اشخاص و موسسات 
مختلف واگذار می شود؛ باید مجوز خود را از شورای 
شهر بگیرد، اما سازمان املاک و مستغلات بدون 
مجوز شورا املاک را به موسسات مختلف واگذار 
كرده كه تعــداد این واگذاری هــا هم قابل  توجه 

است.«

17 یکشنبه 12 آذر 1396 | سال پنجم | شماره 1286 | jameeh@shahrvand-newspaper.ir :ایمیل گروه جامعه | www.shahrvand-newspaper.ir  

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:19/30- 19/00

املاک واقع در قریه شهرکرد به شماره پلاک 2- اصلی
آقاي قلي احمدي نیا  ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۶0 متر مربع 

خریداری شده مع الواسطه از غلام زماني
۹۶۱۶ فرعي خانم مریم صالحي واناني ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت ۳۱/ ۲0۹ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از سید محمد 

حسیني دهکردي
۱۱۲۱۲ فرعي آقاي احمد مهري چمگاوي ششدانگ یک باب خانه به 

مساحت ۲۳/ ۱۳۲ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از احمد احمدیان
۱۱۲۶۲ فرعي آقاي كیامرث نجفي دهکردي نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 7۹/ ۲۱۶ متر مربع خریداری شده مع 

الواسطه از دكتر رحیم رئیسي
۱۱۲۶۲ فرعي آقاي غلام نجفي دهکردي نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 7۹/ ۲۱۶ متر مربع خریداری شده مع 

الواسطه از دكتر رحیم رئیسي
املاک واقع درمزرعۀ شوره بومی شهرکرد پلاک 9-اصلی

آقاي رحمت اله صادقي دستگردي نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یکباب خانه به مساحت ۲۲/ ۱۶0 متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

غلامرضا جعفریان
املاک واقع درقریه فرخ شهر به شماره پلاک 22- اصلی

آقاي مرتضي جعفري دهکردي ششدانگ یک باب خانه به مساحت 07/ 
۳۶۳ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از احمد مشرف

به  باب خانه  قهفرخي ششدانگ یک  آقاي رضا شمس  فرعي   ۳۹۹٨
مساحت 0۴/ ۲٨۵ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از كریم دهقاني 

قهفرخي
۵۴۹۲ فرعي آقاي سید باقر طاهري نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۲۵0 متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

حسینقلي مظلومي
۵۴۹۲ فرعي خانم سیده فاطمه طاهري نسبت به سه دانگ مشاع از 
مربع خریداری شده مع  متر  به مساحت ۲۵0  باب خانه  ششدانگ یک 

الواسطه از حسینقلي مظلومي
۵٨۶٨ فرعي آقاي سید مصطفي طاهریان قهفرخي ششدانگ یک باب 
خانه مخروبه به مساحت ۱٨/ ۵۱۵ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

اسداله اسدیان و شركاء
7۲۹۹ فرعي خانم فرنگ گل شاه قلیان قهفرخي نسبت به دو دانگ مشاع 
ازششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۵/ ۳۳٨ متر مربع خریداری شده 

مع الواسطه از عبداله اسدیان
7۲۹۹ فرعي خانم مرضیه طاهریان قهفرخي نسبت به دو دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۵/ ۳۳٨ متر مربع خریداری شده 

مع الواسطه از عبداله اسدیان
7۲۹۹ فرعي آقاي سید یوسف طاهریان قهفرخي نسبت به دو دانگ 
مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۵/ ۳۳٨ متر مربع 

خریداری شده مع الواسطه از عبداله اسدیان
7۲٨۵ فرعي آقاي علي فتح شمائي قهفرخي ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت ۱٨/ ۲07 متر مربع خریداری شده مع الواسطه از قدمعلي 

مشرف و شركاء
املاک واقع درمزرعه دهك فرخشهر به شماره پلاک 28- اصلی

خانم رؤیا رضوي قهفرخي نسبت به یک و  نیم دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۱۹۳ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

سید عبداله درخشنده
آقاي مجتبي یوسفیان نسبت به چهار و  نیم دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۱۹۳ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

سید عبداله درخشنده
املاک واقع درمزرعۀ محمود آباد از مزارع شهرکیان به شماره 

پلاک 51-اصلی
آقاي ابوالفتح فتحي نسب كاهیداني ششدانگ یک باب خانه به مساحت 

۱0/ ۲۱7 متر مربع خریداری شده مع الواسطه از صفر نیازي
املاک واقع درقریه چالشتر به شماره پلاک 53- اصلی

خانم صغري قائدي باردهء ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
7۶/ ۲۱۲ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از حسن نجار چالشتري

پلاک  شماره   به  چالشتر  آباد  حسین  درمزرعۀ  واقع  املاک 
55-اصلی

از  نافچي نسبت به یک دانگ مشاع  ۱۴۹ فرعي خانم بمان نظري 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت ٨۴/ ٨٨۴ متر مربع خریداری شده 

مع الواسطه از براتعلي طهماسبیان
املاک واقع درقریه زانیان به شماره  پلاک 60-اصلی

۳۵ فرعي آقاي سید مجید علوي اشکفتکي نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 7۴/ ۲۹۹ متر مربع خریداری شده مع 

الواسطه از نصراله توكلي و شركاء
۳۵ فرعي خانم ملیحه خلجي پیربلوطي نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 7۴/ ۲۹۹ متر مربع خریداری شده مع 

الواسطه از نصراله توكلي و شركاء
به  باب خانه  آل مؤمن ششدانگ یک  اسماعیل  آقاي  فرعي   ۲0۶۴

مساحت 7۳/ ۱۹۹ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از نصراله توكلي
۲۶۵۵ فرعي آقاي ناصر آل مؤمن ششدانگ یک باب خانه به مساحت 

0۹/ ۲0۲ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از نصراله توكلي
املاک واقع درقریه اشکفتك به شماره پلاک 62-اصلی

خانم دلبر نجفي چالشتري نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
باب خانه به مساحت ۴۶/ ۲۱۶ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

ورثه رجبعلي نجفي
آقاي رستم نجفي چالشتري نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۴۶/ ۲۱۶ متر مربع خریداری شده مع الواسطه 

از ورثه رجبعلي نجفي
املاک واقع درابنیه سامان به شماره پلاک 71- اصلی

۴۴۹ فرعي آقاي فیروز حیدرزاده ساماني ششدانگ یک باب ساختمان 
احمد  از  الواسطه  مع  شده  خریداری  مربع  متر  مساحت 7۴/ ۲۵۴  به 

حیدرزاده
۲۶70 فرعي خانم مریم شوقي ساماني نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت ٨۴/ ۲7۲ متر مربع قسمتي از پلاک 

۴۲٨ فرعي خریداری شده مع الواسطه از جعفرقلي ساماني
۲۶70 فرعي خانم خدیجه صحرانشین ساماني نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یک باب خانه به مساحت ٨۴/ ۲7۲ متر مربع قسمتي از 

پلاک ۴۲٨ فرعي خریداری شده مع الواسطه از جعفرقلي ساماني

املاک واقع درقریه بن پلاک 109- اصلی
۲۲۳۴ فرعي آقاي محمود علي بیگي بني ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت ۱۵/ ۲۲۵ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از محمدعلي سلیمي

املاک واقع درقریه سورشجان به شماره پلاک 212-اصلی
آقاي ولي اله ابوطالبیان سورشجاني نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۵7/ ۴۶۶ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

حسن ابوطالبیان
املاک واقع درابنیه هفشجان به شماره پلاک 220-اصلی

آقاي مسلم احمدي نژاد ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۵۱/ ۲۱0 
متر مربع قسمتي از پلاک ۴٨۴ فرعي خریداری شده مع الواسطه از حاجي 

مهرعلي فروزنده هفشجاني
املاک واقع در قریه هفشجان به شماره پلاک 221-اصلی

۳۵۵0 فرعي آقاي رسول عباسي فرد ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ۹۱/ ۹0 متر مربع خریداری شده مع الواسطه از نعمت اله جهانبین

۵۶۱۳ فرعي آقاي مسیح اسمعیلي هفشجاني ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت ۵0/ ۱۶٨ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از نعمت اله جهانبین

۵۶۴۶ فرعي آقاي جعفر فروزنده هفشجاني ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت ۹۴/ ۲۱۴ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از یارعلي ابراهیمي

املاک واقع درقریه شهركیان به شماره پلاک )۴0 – اصلي مکرر(كه به 
پلاک۱۵7۴- اصلی تبدیل گردیده است.

آقاي اصغر باقري ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۹٨/ ۱۵۲ متر مربع 
خریداری شده مع الواسطه از سلطنت فروزنده

آقاي نصرت ملک پور شهركي نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۹۴/ ۱۹٨ متر مربع خریداری شده مع الواسطه 

از فرج اله شاهوردي
آقاي رضا رفیعي شهركي نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
باب خانه به مساحت ۹۴/ ۱۹٨ متر مربع خریداری شده مع الواسطه از 

فرج اله شاهوردي
۴0۱۵ فرعي آقاي ابراهیم مظلوم شهركي نسبت به هفت حبه مشاع 
از هفتاد و دو حبه ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۶۱/ ۱7۹ متر مربع 

خریداری شده مع الواسطه از حبیب اله قلي پور
املاک واقع در قریه یانچشمه به شماره پلاک )143 -اصلي (که به 

پلاک1599- اصلی تبدیل گردیده است.
آقاي فرهاد سوراني یانچشمه ششدانگ یک باب خانه به مساحت 70/ 
۲۲۵ متر مربع قسمتي از پلاک ٨۴ فرعي خریداری شده مع الواسطه از 

مسعود كریمي
به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی این آگهی نسبت به املاک فوق الذكر در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز از طریق روزنامه كثیرالانتشار و محلی  آگهی و در صورتی كه 
اشخاص ذی نفع به آراء صادره اعتراضی داشته باشند باید تا دو ماه از تاریخ 
انتشار اولین آگهی در شهرها و از تاریخ الصاق آگهی در روستاها اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد شهركرد تسلیم و رسید اخذ نمایند.معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت شهركرد 
تحویل دهد.در این صورت اقدامات ثبت، موكول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
است. در صورتی كه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، 
گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند ، اداره ثبت 
محل مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : یک شنبه  ۱۲ /  0۹ / ۹۶                            
تاریخ انتشار نوبت دوم : دوشنبه  ۲7 /  0۹  / ۹۶                            

                                            رضا بشارتي
                    رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان شهرکرد

آگهی قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتي شهركرد بخش ده استان چهارمحال و بختياري

به دستور مواد یك و سه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
سند رسمی و ماده 13 آیین نامه قانون فوق الذکر املاکی که در هیأت مندرج در قانون مذکور 
مستقردر اداره ثبت اسناد و املاک شهرکرد مورد رسیدگی و رأی آن صادر گردیده جهت 

اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد :

قاضی بخشــی محبی معاون دادستان مشهد گفت: 
تعطیلی مجتمع های نا ایمن در راه است

به گزارش شــهروند، قاضی بخشــی محبی، معاون 
دادستان مشــهد در پی آتش ســوزی فروشگاه عرضه 
كفش كه درمشــهد اتفاق افتاد، افزود: بعــد از حادثه 
سلمان حوزه دادستانی به این نتیجه رسید كه در سطح 
مجتمع های تجــاری و تمام مواردی كه ممکن اســت 
خطراتی برای شهروندان داشته باشد تذكر و اخطارهای 

لازم توسط شهرداری داده و اقدامات ایمنی انجام شود.
وی افزود:در همین راســتا بند ۱۴ مــاده ۵۵قانون 
شــهرداری ها مبنی بر رعایت ایمنی مجتمع ها و معابر 
به تمام شــهرداری ها طی مکاتبه ای كه  انجام  و ابلاغ 
شد در برخی مناطق شهرداری ها كمیته ای تحت این 
عنوان در كنار كمیســیون بند ۲0 برای بررسی ایمنی 
مجتمع هــاي  تجاری ایجاد كردند . معاون دادســتان 
مشهد خاطرنشــان كرد:در این ماده شهرداری موظف 
اســت كه ابتدا به مالک اخطار داده و فرصت مناســب 
برای رفع خطر به وی اعطا كند و الا شــهرداری نسبت 
به رفع خطر اقدام خواهد كرد و توقع دادستانی از حوزه 
شهرداری با توجه به اختیارات قانونی كه دارد این است 
كه نسبت به شناسایی مکان های خطری و رفع خطر از 
آنها اقدام كند و در صورتی كه شــهرداری ها به وظیفه 
خود عمل نکنند، نقش تقصیر آنها را هم در حوادث آتی 

در نظر گرفته خواهد شد.

تعطیلی مجتمع های نا ایمن در راه است
شهرستان

شهردار تهران:
اگر تخلف درباره برج 

دزاشیب قطعی شود، حتما با 
آن برخورد می کنیم

شهرداری منطقه درحال 
بررسی تخلف دزاشیب است

در کنار مترو، بزرگراه 
شوشتری برای ما اولویت دارد 
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